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Protokół Nr:  RM.0002.5.2024.JP 

 

Nazwa sesji:   LXXIX sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  14.03.2024 

Numer sesji:   RM.0002.5.2024.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Urzędu Miasta, ul. mjr.  

H. Dobrzańskiego "Hubala" 1  

Godzina rozpoczęcia:  14:00 

Godzina zakończenia:  14:25 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Józef Bojarczuk 

2. Jan Szulakiewicz 

3. Ryszard Wiech 

4. Leszek Kryszczuk 

5. Anna Naja 

6. Zbigniew Lebiedowicz 

7. Danuta Kowalska 

8. Czesława Nowak 

9. Artur Danilczuk 

10. Iwona Świstowska 

11. Leszek Tarnawski 

12. Barbara Wierzchowska 

13. Marian Cisło 

14. Wiesław Bańka 

15. Andrzej Guz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski,  

Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, naczelnicy wydziałów 

Urzędu Miasta, dyrektorzy i kierownicy miejskich jednostek organizacyjnych oraz 

przewodniczący zarządów osiedli.  
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXXIX sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta na podstawie 

artykułu 20 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym.   

Przypominała, że obrady są transmitowane i wypowiedzi przetwarzane są na napisy  

i w związku z tym poprosiła wszystkich zabierających głos o używanie mikrofonów lub 

podchodzenie do mównicy. Poprosiła również o przestrzeganie przepisów RODO oraz  

o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała wnioskodawcę czy zgłasza mają uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad a wobec ich braku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2024 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział: „W większości to są takie zmiany ja bym 

nazwał takie porządkowe, bo to z paragrafu na paragraf i tak dalej.  

Natomiast jeśli chodzi o to już nam Pani wyjaśniła i jest, mamy tu w informacji 

dochody i wydatki pozostają bez zmiany, więc dzisiaj od razu powiem, że będę za zmianami.  

Natomiast chciałbym prosić, aby podjąć wszelkie możliwe działania ukierunkowane 

na przedłużenie wydatkowania tych środków norweskich. Jeżeli by się udało byłoby bardzo 

dobrze, bo no żebyśmy nie ponieśli jakichś tam kolejnych strat na tych zadaniach. 

Następna sprawa to jest taka, że proszę Państwa nie można rozpowszechniać takich 

informacji w środkach tych społecznych, że radny Wiech chciał zabrać pieniądze dla 

nauczycieli.  
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To jest po prostu, jeżeli ktoś takie rzeczy opowiadał to na, no to jest po prostu 

niepoważne, bo Rada Miejska, nie to, że 1 radny, cała Rada Miejska nie może odebrać tych 

pieniędzy, tych podwyżek nauczycielom. To jest po prostu niemożliwe z mocy prawa. 

Dziękuję bardzo.” 

 W odpowiedzi Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził: „W kwestii tych 

spraw, które Pan poruszył odnośnie Projektu norweskiego, przedłużenia i tak dalej.  

Projekt mamy wydłużony do końca roku, więc Centrum Komunikacji Hrubieszowskie 

zgodnie z umową ma być zakończone w sierpniu, więc jeszcze będziemy mieli sporo czasu, 

żeby projekt rozliczyć, więc tutaj żadnego zagrożenia nie ma i nie ma mowy, o jakich stratach 

tam mówi, żebyśmy nie mieli kolejnych strat, więc w Norwegu nie mamy żadnych strat, więc 

nie wiem dlaczego Pan takie informacje jakieś dziwne podaje tutaj mieszkańcom, że są jakieś 

straty. 

Chciałem Pana poinformować, że uzyskaliśmy kolejną transzę 1 200 000 zł  

z Norwega, będziemy w przyszłym, na przyszłej sesji te środki wprowadzać. 

Radny R. Wiech odpowiedział: „Ja żadnych takich informacji nie rozpowszechniam. 

Ja tylko uczulam na te, na te sprawy, bo rozmawialiśmy o tym na poprzedniej Komisji 

Budżetu i tam były konkretne rozmowy. Nie będę się już postarzał, więc jeżeli nie 

dotrzymamy odpowiednich terminów, więc możemy te pieniądze stracić. Dlatego uczulam. 

Dziękuję bardzo.” 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 6,67% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 
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Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Anna Naja Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. wiech powiedział: „Co do tych zmian, o których mówiła Pani 

Skarbnik no to one są zasadne, one wynikają z tego co mieliśmy w zmianach w budżecie. 

Natomiast tu są inne zapisy, które no w dalszym ciągu budzą zastrzeżenia, bo jeśli chodzi  

o wynagrodzenia, na te wynagrodzenia i składki od nich naliczane to przykładowo na 2024 

rok mamy 45 752 064 zł 80 zł, natomiast na 2025 rok mamy 43 miliony. To jest zupełnie 

mineralne, to się nie może potwierdzić, a w związku z tym, bo tu mamy różnicę no co 

najmniej około 3 milionów, jak tu widać z danych historycznych to przynajmniej 3 miliony.  

I Proszę Państwa w takim, w takim przypadku wynik budżetu no rysuje się dosyć 

problematycznie, więc tak jak mówię, jeżeli tutaj mamy takie, takie zapisy, więc wynik 

budżetu też, też będzie problematyczny.  

Tak jak mamy tutaj właśnie w tym, w tej tabelce wynik budżetu, więc jeżeli tutaj 

mamy na plusie 2 476 840 zł, że mamy być na plusie, więc tak jak powiedziałem, jeżeli tu 

mamy takie zapisy w tabelce na wynagrodzenia i składki od nich naliczane, więc to już, to już 

po prostu się nie da się spiąć. Dlatego Proszę Państwa jeśli chodzi o zmiany w budżecie 

głosowałem za tutaj będę głosował przeciwko. Dziękuję bardzo.” 
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Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

dwóch głosach przeciwnych.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86,67% 

Jestem przeciw 2 13,33% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem przeciw 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

Uchwałę nr 3/2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

z dnia 5 marca 2024 r. w sprawie uznania skargi za bezzasadną,  

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 
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W dyskusji radny J. Szulakiewicz powiedział: „Ja chciałem powiedzieć w ten sposób, 

że jeszcze nawet nie jest to teren gminy, a tam się organizuje plaże, w siatkówkę i jeszcze 

inne rzeczy do zabawy i do rekreacji nad wodą, a nawet, a nawet parawan dla morsów, to 

sobie trzeba zdawać sprawę z tego, że tam się przychodzą ludzie się kąpać, a skoro będę się 

kąpać to mają się czuć bezpiecznie, mają mieć jakieś, jakąś pomóc ratunkową. Tak uważam 

przynajmniej. 

Tam mówiłem wcześniej, że jeżeli organizujemy nad wodą coś, co będzie zachęcało 

ludzi do tej rekreacji no to, niestety, ale musimy zapewnić jakieś bezpieczeństwo. Tam w tym 

miejscu już się kilka osób utopiło, niestety. To nie wystarczy tylko tabliczkę wystawić, że 

zakaz kąpieli. Moim zdaniem nie bardzo jest tutaj fair z tej strony. Dziękuję bardzo.” 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 6,67% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 
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Czesława Nowak Jestem za 

6. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła obrady LXXIX sesji o godz. 14:25. 

Materiał wideo z LXXIX sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

           

                Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                Janusz Policha                                                Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 


